
Verslag wijkplatform bijeenkomst  
Woensdag 11 oktober om 20.00 uur in ‘t Hilletje.  
 
1. Wijkagent Wilma Borren en boa Jacqueline Huizing  
 
Wilma vertelt dat er een auto-inbraak is geweest en twee keer bedrijfsdiefstal. 
Voor de BOA zijn er geen meldingen geweest. Meldingen komen binnen via de 
website van de gemeente.  
 
Opmerkingen uit de zaal:  

- Er is geen handhaving op snelheid op de Heetweg. Zijn er ludieke acties 
mogelijk? Politie is onderbezet. Wil de gemeente dat financieren? 

- Iemand zegt dat er geen aandacht is voor te hoge snelheid terwijl maar als 
er een potloodventer wordt gesignaleerd dan is er wel direct actie op.  

Actiepunten:  
- geen 

 
2. Riette Bloem van de brandweer  
 
Riette deelt informatie over de gebiedsgerichte aanpak bij natuurbrandbeheersing 
aan de hand van een PowerPoint, Riette is te bereiken op: riette.bloem@vggm.nl 
Via gemeente en via provincie, zijn twee sporen. 
Evacuatie: brand aan de noordzijde dan evacueren we naar het zuiden en is de 
brand aan de zuidzijde ga je naar het noorden. 
Tip: www.natuurbrandrisico.nl, hier kun je je abonneren. 
 
Er komen twee oefeningen in Kootwijk. De eerste is een kleine oefening op 28 
november in een woonwijk in Kootwijk. De tweede zal een grote ontruiming zijn, 
planning eerste helft van 2024. Kootwijk Vooruit heeft Piet van de Brink gevraagd 
mee te helpen vanwege zijn kennis van verkeersstromen.  
 
Opmerkingen uit de zaal:  

- geen  
Actiepunten:  

- Riette stuurt de PowerPoint door en KV zet het op de website 
 
3. Jan Pater van het AED-netwerk 
 
Wanneer een oproep voor reanimatie komt dan wordt in het dorp het AED-
netwerk opgeroepen om te reageren. In Kootwijk extra belangrijk omdat de 
aanrijdtijd ambulance tenminste 15 minuten is. Terwijl de eerste 6 minuten 
belangrijkste zijn om iemand te kunnen redden.  
In Kootwijk kunnen 14 mensen reanimeren met de AED. Er hangt een AED op de 
Brink en bij de Berkenhorst. Een extra punt, bijvoorbeeld bij Kootwijkerduin is 
wenselijk.  



Oproep om meer mensen in het dorp op te leiden. Je kunt een gratis training 
krijgen in Barneveld. Vervolgens ga je jaarlijks op herhaling.   
In Kootwijk zouden tenminste 25 personen opgeleid en aangesloten moeten zijn 
op het EAD netwerk.  
 
Opmerkingen uit de zaal:  

- geen  
Actiepunten:  

- geen 
 
4. Boswachter Laurens Jansen van Staatsbosbeheer 
 
Update recreatiezonering, raster hondenlosloopgebied wordt gerealiseerd deze 
winter. Broedseizoen van 15 maart tot 15 juli. Hoe dat zich in de toekomst gaat 
ontwikkelen is nog onzeker. Afsluiting Kootwijkerzand in broedseizoen ook 
stukken op Stroese Heide. 
Honden lopen los op het zand, er wordt zo mogelijk gehandhaafd en voorlichting 
gegeven. 
Parkeren bij A1 van losloopgebied. Parkeren niet meer in de berm. 
Wolf is aan komen lopen uit Duitsland. SBB organiseert excursies over de wolf. 
Kootwijk is een kruispunt van verschillende roedels. Ongeveer 70 /80 wolven in 
Nederland. 
Laurens vertelt over het Kootwijkerveen, over brandstoplijnen Heetweg / 
Noorderheideweg, over naaldhout dan men op 20 meter gaat weghalen, hiervoor 
komt in de komende jaren loofhout voor terug.  
SBB en het wijkplatform. Er is een afspraak gemaakt dat SBB 3 keer per jaar in 
contact gaat met het dorp. 1x komt SBB naar het wijkplatform, 1x worden inwoners 
uitgenodigd in de werkschuur van SBB en 1 x geeft SBB een excursie voor 
inwoners. Data volgen.  
 
Opmerkingen uit de zaal:  

- Iemand vraag naar ‘rondje Kootwijk’, waarom is er nog niets mee gedaan? 
Laurens legt uit dat men bezig is met meerdere rondjes en dat Kootwijk 
binnenkort aan de beurt is. Even geduld nog.  

- Provincie heeft wolvenconsulent waar je met je vragen terecht kunt. En er is 
een wolvenmeldpunt. Bij vragen kun je Mary Huisman benaderen. 

- Misschien kan SSB ook voor het dorp een wolvenexcursie organiseren want 
de reguliere zitten allemaal vol? 

- Poort/hek Duinweg doet het niet. Provincie is daarvoor verantwoordelijk en 
niet SBB. Waar precies melden?  

Actiepunten:  
- geen 

 
5. Tijdelijke gebiedsregisseur (ziektevervanging) Nadia Aliyat  
 
Michel is door ziekte langere tijd uitgeschakeld. Nadia is tijdelijk zijn vervanger.  



Alle dorpen hebben een dorpsplan. Gemeente wil nauwer samenwerken met de 
dorpen. 
Ons dorpsplan wordt geactualiseerd via een enquête en zij hoopt dit plan eind van 
dit jaar door de raad te krijgen. Daarna gebiedstafels in het dorp en opstellen 
gebiedsagenda en uitvoeringsplan. Alles zal ongeveer een halfjaar duren.   
 
 
Opmerkingen uit de zaal:  

- In de enquête wordt iets gezegd over de Berkenhorst met een link naar een 
schets door een architectenbureau. Plannen lijken oud. Iemand met een 
huisje op de Berkenhorst merkt op dat zij van plannen niets weet.  

 
Actiepunten:  

- Kootwijk Vooruit kijkt of er recentere plannen over berkenhorst bekend zijn.  
- Gebiedsregisseur zal hier ook naar informeren.  

 
6. De toekomst van het wijkplatform 
 
Nicolette licht toe vanuit Kootwijk Vooruit:  

- In de laatste ledenvergadering heeft Kootwijk Vooruit gezegd dat zij alleen 
nog organiseren en niet meer de inhoud bepalen. De inhoud komt terug bij 
het dorp (niet de gemeente zoals sommige mensen denken). Iedereen kan 
iets inbrengen, Kootwijk Vooruit faciliteert alleen nog.  

- Dit was misschien toch niet zo goed idee want er zijn veel reacties gekomen. 
Enkele dorpsbewoners waren bang dat het overleg een lege huls zou 
worden.  

- Een enquête leverde zeer uiteenlopende meningen op. Daarom gaan we 
op dit wijkplatform met elkaar in gesprek over de vragen 'Hoe richten we 
het wijkplatform vanaf 2024 in?' en 'Wie nemen welke rol hierin?' 

 
Hierna is aan de orde is een voorstel van Bart Stolwijk om het WPF in te richten als 
een platform dat bestaat uit verschillende interne en externe partners. Zie de 
bijlage. Bart licht zijn voorstel toe, waarna zich een discussie ontwikkelt. 
 
Er gaan stemmen op die het onwenselijk vinden dat er naast KV een nieuwe 
organisatie wordt opgetuigd. Als argumenten worden genoemd: 

- Dat dit onduidelijkheid in de hand werkt. 
- Dat het moeilijker, zo niet onmogelijk wordt om met één stem te spreken 

richting de gemeente. 
- Dat het toch al heel moeilijk is om vrijwilligers voor dit soort bestuurstaken 

te vinden. 
-  Wat Bart voorstelt is al de structuur van KV. Waarom zou je nog een apart 

bestuur oprichten, we zijn maar een klein dorp. Iedereen die wat doet voor 
de gemeenschap is alleen maar te prijzen.   

- Het risico bestaat dat KV alleen een ‘Oranjevereniging’ wordt. 
 



Daartegenover wordt er door een aantal aanwezigen positief gereageerd op het 
voorstel want: 

- Het biedt ruimte aan alle partijen om op gelijkwaardige wijze deel te nemen 
aan het overleg. 

- Deskundigheid op de verschillende terreinen kan optimaal benut worden.  
 
Er leven nog de nodige vragen: 

- Hoe kom je binnen het WPF tot consensus? Is dat eigenlijk wel nodig? 
- Wat zijn de taken en verantwoordelijkheden van een apart wpf-bestuur? 
- Kunnen bestaande werkgroepen zelfstandig deelnemen? 
- Bart antwoordt dat er, indien verder gegaan wordt op dit pad, er nog veel 

uitgewerkt moet worden. 
 
Tenslotte wordt de gang van zaken rond de werkgroep verkeer nog kort 
besproken. Monique stelt dat KV de werkgroep eenzijdig heeft opgeheven en zij 
willen (zelfstandig?) verder.  
KV wil verder met kleinere groepen en kortere looptijd om zo meer mensen te 
betrekken. Hier kunnen de oud-werkgroep mensen natuurlijk weer in meedoen, 
graag zelfs. Het DOP wordt de gebiedsagenda en verandert wat betreft uitvoering. 
Het bestuur wil zelf of via de werkgroepen met de gemeente praten. Tevoren 
wordt overlegd wat er gezegd gaat worden, zodat we dat weten van elkaar. Dit is 
op de ledenvergadering besproken en goedgekeurd.  
 
Conclusie: we praten hier verder over en komen er later op terug, wellicht op de 
volgende WPF-bijeenkomst. 
  
 
 
 
 
 
 
 
  



Bijlage: slides presentatie Bart Stolwijk 
 

 



 


